

**СВЯТО- НИКОЛАЕВСКИЙ СОБОР В БРИСБЕНЕ – ST NICHOLA CATHEDRAL BRISBANE**

stnicholascathedral.org.au

*Настоятель: протоиерей Гавриил Макаров ☎ 0419 308338 Rector: Fr Gabriel Makarov*  
*Помощник настоятеля: протоиерей Иоанн Вир ☎ 0438 007837 Assistant Rector: Fr John Weir*

**РАСПИСАНИЕ БОГОСЛУЖЕНИЙ - ноябрь 2023**

<b>Вос</b>	<b>05 ноя:</b>	<b>АПОСТОЛА ИАКОВА, БРАТА ГОСПОДНЯ. Божественная Литургия .....</b>	<b>8.30утр</b>
<b>Суб</b>	<b>11 ноя:</b>	<b>Бдение.....</b>	<b>5.00веч</b>
<b>Вос</b>	<b>12 ноя:</b>	<b>СВЯТЫХ МУЧЕНИКОВ ЗИНОВИЯ И ЗИНОВИИ, СЕСТРЫ ЕГО. Божественная Литургия .....</b>	<b>8.30утр</b>
<b>Вто</b>	<b>14 ноя:</b>	<b>Молебен с акафистом Пресвятой Богородице .....</b>	<b>6.00веч</b>
		<b>Молодежная беседа на английском языке: "Молитва" .....</b>	<b>7.00веч</b>
<b>Суб</b>	<b>18 ноя:</b>	<b>Бдение.....</b>	<b>5.00веч</b>
<b>Вос</b>	<b>19 ноя:</b>	<b>СВЯТИТЕЛЯ ПАВЛА АРХИЕПИСКОПА КОНСТАНТИНОПОЛЬСКОГО. Божественная Литургия .....</b>	<b>8.30утр</b>
<b>Пон</b>	<b>20 ноя:</b>	<b>Бдение.....</b>	<b>6.00веч</b>
<b>Вто</b>	<b>21 ноя:</b>	<b>СОБОР АРХИСТРАТИГА МИХАИЛА И ПРОЧИХ БЕССПЛОТНЫХ СИЛ. Божественная Литургия.....</b>	<b>8.30утр</b>
		<b>В Пятницу 24 ноя: Молодежный Комитет Благочиния Квинсленда устраивает в зале "вечер кино" для молодежи .....</b>	<b>7.00-9.30веч</b>
<b>Суб</b>	<b>25 ноя:</b>	<b>Встреча Владыки Георгия и бдение .....</b>	<b>5.00веч</b>
<b>Вос</b>	<b>26 ноя:</b>	<b>СВЯТ. ИОАННА ЗЛАТОУСТА, АРХИЕПИСКОПА КОНСТАНТИНОПОЛЬСКОГО Встреча Владыки Георгия и Божественная Литургия .....</b>	<b>8.30утр</b>
		<b>Затем, в 11.30 утр. в зале благотворительный "китайский обед" в пользу женского монастыря Казанской иконы Божией Матери в Кентлин, включая фото-презентацию посвященную "100-летию приезда в Брисбен Атамана Толстова и Уральских Казаков".</b>	

+++

**SCHEDULE OF SERVICES – November 2023**

<b>Sun</b>	<b>05 Nov:</b>	<b>HOLY APOSTLE JAMES, BROTHER OF THE LORD. Divine Liturgy .....</b>	<b>8.30am</b>
<b>Sat</b>	<b>11 Nov:</b>	<b>Vigil.....</b>	<b>5.00pm</b>
<b>Sun</b>	<b>12 Nov:</b>	<b>HOLY MARTYRS ZENOBIUS AND HIS SISTER ZENOBIA. Divine Liturgy.....</b>	<b>8.30am</b>
<b>Tue</b>	<b>14 Nov:</b>	<b>Moleben with Akathist to the Mother of God .....</b>	<b>6.00pm</b>
		<b>Youth discussion in English: "Prayer" .....</b>	<b>7.00pm</b>
<b>Sat</b>	<b>18 Nov:</b>	<b>Vigil.....</b>	<b>5.00pm</b>
<b>Sun</b>	<b>19 Nov:</b>	<b>ST PAUL THE CONFESSOR, ARCHBISHOP OF CONSTANTINOPLE. Divine Liturgy.....</b>	<b>8.30am</b>
<b>Mon</b>	<b>20 Nov:</b>	<b>Vigil.....</b>	<b>6.00pm</b>
<b>Tue</b>	<b>21 Nov:</b>	<b>SYNAXIS OF THE ARCHANGEL MICHAEL AND THE OTHER BODILESS POWERS. Divine Liturgy .....</b>	<b>8.30am</b>
		<b>On Friday 24 Nov in church hall: "Youth Film Night" organised by the Qld Deanery Youth Committee.....</b>	<b>7.00-9.30pm</b>
<b>Sat</b>	<b>25 Nov:</b>	<b>Meeting of Bishop George and Vigil .....</b>	<b>5.00pm</b>
<b>Sun</b>	<b>26 Nov:</b>	<b>ST JOHN CHRYSOSTOM/ ARCHBISHOP OF CONSTANTINOPLE. Meeting of Bishop George and Divine Liturgy .....</b>	<b>8.30am</b>
		<b>Followed at 11.30am by a fundraiser "Chinese Lunch" to benefit Our Lady of Kazan Convent in Kentlyn NSW, including a historical slide-presentation dedicated to the 100th Anniversary of the of the Arrival in Brisbane of General Tolstoff and the Ural Coassacks".</b>	